

Title (en)

Holder for fixing a covering profile or the same to a support.

Title (de)

Halter zur Befestigung eines Abdeckprofiles od.dgl. an einem Träger.

Title (fr)

Manche pour la fixation d'un profil de recouvrement ou analogue à un support.

Publication

EP 0335855 A2 19891004 (DE)

Application

EP 89890024 A 19890127

Priority

AT 85188 A 19880331

Abstract (en)

The holder (3) for fixing a covering profile (1) or the like to a support (2) consists of a holding piece (5) which can be attached in a rotatable manner to a fixing screw (4), which piece (5) forms a lower, collar-like bearing part (6) with a tool attachment and an upper, hammerhead-like locking part (7) adapted to an abutment (1a) of the profile (1) which is in the form of a T-groove, while leaving a clamping gap (8). To achieve an efficient assembly and a good fit of the profiles, the hammer-like projections constituting the locking part (7) comprise resilient edge tabs (9) which slope down towards the bearing part (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Halter (3) zur Befestigung eines Abdeckprofiles (1) od. dgl. an einem Träger (2) besteht aus einem verdrehbar auf eine Befestigungsschraube (4) aufsteckbaren Haltestück (5), das einen unteren kragenartigen Auflageteil (6) mit einem Werkzeugansatz und unter Freilassung eines Klemmspaltes (8) einen oberen, ein T-nutenförmiges Widerlager (1a) des Profiles (1) angepaßten hammerkopfförmigen Verriegelungsteil (7) bildet. Um eine rationelle Montage und einen guten Sitz der Profile zu erreichen, weist der Verriegelungsteil (7) als hammerartige Überstände zum Auflageteil (6) hin abfallend verlaufende federelastische Randlappen (9) auf.

IPC 1-7

E06B 3/30

IPC 8 full level

E06B 3/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/302 (2013.01)

Cited by

FR2743592A1; AT12586U1; CN108091252A; WO0055463A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0335855 A2 19891004; EP 0335855 A3 19910424; EP 0335855 B1 19930922; AT 388963 B 19890925; AT A85188 A 19890215;
DE 58905657 D1 19931028

DOCDB simple family (application)

EP 89890024 A 19890127; AT 85188 A 19880331; DE 58905657 T 19890127